
کارنامه ای نه چندان    مجتبی جباری با 
موفق در لیگ دسته دو، حالا برای دومین 
بار و این بار روی نیمکت استقلال، وارد عرصه 

سرمربی گری شده است.
 باشگاه استقلال در تصمیمی بحث برانگیز، 
مجتبی جباری را به عنوان هفتمین مربی 
گ بوژوویچ  فصل آبی پوشان جانشین میودرا
کرد تا وی برای دومین بار در دوران مربی گری 
برعهده  را  فوتبال  تیم  یک  هدایت  خود 
بگیرد؛ البته این بار تیمی  بسیار بزرگ تر از 

تیم قبلی اش.
بازیکن سابق تیم فوتبال استقلال و تیم 
ملی ایران، در شرایطی که تجربه پیشین او 
در لیگ دسته دو با نتایجی ضعیف همراه 
بود حالا برای دومین بار طعم سرمربی گری 

را می چشد.
اما  محبوب،  چهره  این  قبلی  تجربه 
کم تجربه در دنیای مربی گری، به تابستان 
که در تاریخ  سال ۱۴۰۱ بازمی گردد؛ جایی 
سی ام تیر ماه هدایت تیم نیروی زمینی در 
گرفت.  را بر عهده  کشور  لیگ دسته دوم 
بر  روز   ۱۴۲ به مدت  آن مقطع  جباری در 
نیمکت نیروزمینی نشست و در ۱۰ مسابقه 

رسمی این تیم را رهبری کرد.
اما عملکرد فنی او قابل دفاع نبود؛ تنها ۲ 
پیروزی، یک تساوی و ۷ شکست حاصل کار 
او در آن بازه زمانی بود که میانگین امتیازی 
هر  برای  درصد(  دهم  )هفت   ۰.۷۰ پایین 
که برای بسیاری از  بازی را رقم زد. آماری 
درباره  بزرگی  سؤال  علامت  کارشناسان، 
صلاحیت فنی او برای هدایت تیم بزرگی، 

چون استقلال محسوب می شود.
انتصاب جباری در شرایطی صورت گرفته 
که استقلال با مشکلات مدیریتی، مالی و 
ساختاری متعددی دست وپنجه نرم می کند. 
پایه  بر  نه  او  انتخاب  معتقدند  بسیاری 
شایستگی و رزومه مربی گری، بلکه به دلیل 
سابقه حضورش در باشگاه و محبوبیتش 

میان هواداران بوده است.

جباری می تواند از تجربه کوتاه و نه چندان 
موفقش در نیروی زمینی و همچنین حضور 
کوتاه مدت به عنوان مربی در کنار بوژوویچ 
درس گرفته باشد و در فضای پرفشار لیگ 

، استقلال را به مسیر موفقیت بازگرداند. برتر
خ  هرچند ممکن است اتفاقات خوبی ر
ندهد و این تصمیم برای انتصاب جباری 
نیز به لیست بلند بالای تصمیمات پرریسک 
و اشتباه در فوتبال ایران افزوده شود، اما 
موضوعی که مشخص است، ریسک جباری 
برای پذیرفتن این عنوان است و در صورتی 
نتواند موفق شود، شاید به سرنوشت  که 
بازیکنان بزرگ و قدیمی همچون خداداد 

عزیزی مبتلا شود و در همان آغاز مربی گری، 
در استقلال بسوزد و راه های رشد و پیشرفت 

او در همان بطن ورود بسته شود.
در مجموع مجتبی جباری این ریسک 
که به عنوان سرمربی موقت در  را پذیرفته 
تاریخ  استقلال  بدترین  و  بحران زده ترین 
سکاندار نیمکت فنی باشد و از این حیث 
اقدام او می تواند قابل تقدیر باشد هرچند او 
کنش او در  را طی مدت اخیر با کریم باقری و وا
قبول نکردن سرمربیگری دائم پرسپولیس 
مقایسه کردند و این موضوع به خصوصیات 
اخلاقی و حرفه ای هر شخص بازمی گردد و 

کاملاً سلیقه ای است. 

کنون مجتبی جباری این فرصت را  هم ا
کردن  دارد تا با درخششی مقطعی و وارد 
یک شوک جدی و روحی و روانی به تیم، 
کند و این  استقلال را قهرمان جام حذفی 
فصل کابوس وار برای آبی پوشان پایتخت به 

خوشی تمام شود.
قدم اول آن جدال استقلال مقابل پیکان 
تهران بود و جباری تلاش کرده پیش از این 
کنفرانس خبری قبل از بازی از  بازی و در 
گفتن جملات روحیه آمیز و تمجیدی برای 
بازیکنان خود استفاده کند و تا حد ممکن 
روحیه جنگندگی و پیروزی برای فتح جام 

حذفی را به آن ها القا کرده باشد. 
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کارنامه پرابهام جباری در زمینه سرمربیگری

کی«    فرصت بزرگ »هشت شا
برای درخشش روی نیمکت فنی استقلال

گفتوگو

گفت: در زمان  عضو شورای شهر تهران 
پرسپولیس  هیات مدیره  در  من  حضور 
تأمین  بیمه  بدهی های  چون  مشکلاتی 
معوق  سال ها  که  مالیات  و  اجتماعی 
مانده بود، حل شد و دیگر در گزارش های 
حسابرسی به عنوان بند حسابرسی دیده 
نمی شود.محمد آخوندی، عضو شورای شهر 
تهران، در گفت وگویی در جمع خبرنگاران 
به  خدمت  داد:  انجام  را  صحبت ها  این 
ورزشکاران ملی، وظیفه ای بر دوش ماست. 
در این راستا ردیف های حمایتی ویژه ای 
برای ورزشکاران پیش بینی کرده ایم تا این 
کمک ها در طول سال استمرار داشته باشد. 
ثابت  شغل  نداشتن  دلیل  به  ملی پوشان 
نیازمند توجه بیشتری هستند. خوشبختانه 
نسبت به گذشته شرایط بهتری فراهم شده 
و حمایت هایی در بخش های مختلف انجام 
ریاست  حضور  افزود:  می شود.آخوندی 
محترم جمهوری، وزرای مربوطه، نمایندگان 
مجلس و بخش خصوصی در حمایت از ورزش 
مشهود است، اما هنوز با نقطه مطلوب فاصله 
داریم. فدراسیون باید مدیریت یکپارچه ای 
برای استفاده بهینه از این کمک ها داشته 
و  نوجوانان  تیم های  موفق  تجربه  باشد. 
جوانان زیر نظر آقای عبدی نمونه ای روشن 
است که نتایج آن در سال های آینده خود 
را نشان خواهد داد. این الگو باید در تمام 
شود.عضو  دنبال  فدراسیون  بخش های 
شورای شهر تهران درباره حضورش در هیات 
مدیره باشگاه پرسپولیس و دلایل کناره گیری 
توضیح داد: با توجه به سهامداری بانک شهر 
در باشگاه پرسپولیس و مالکیت شهرداری 
از  دوستان  درخواست  به   ، شهر بانک  بر 
مدیریت شهری به عنوان نماینده در هیات 
مدیره حضور یافتم. از ابتدا اعلام کردم که 
مدیرعامل  به  را  فوتبالی  مسئولیت های 
گذار می کنم و تمرکز بنده بر روی مسائل  وا
و  سرمایه گذاری  اقتصادی،  حقوقی، 
ساختاری خواهد بود.وی ادامه داد: در 
مدت حضورمان، جلسات هیات مدیره و 
برگزار  منظم  طور  به  تخصصی  کمیته های 
شد. خوشبختانه طی این مدت، مشکلاتی 
تأمین اجتماعی و  چون بدهی های بیمه 
مالیات که سال ها معوق مانده بود، حل شد 
و دیگر در گزارش های حسابرسی به عنوان 

بند حسابرسی دیده نمی شود.

آخوندی: 

مدیرعامل 
کوتاهپرسپولیس نمی شوم

 عذرخواهی شجاع خلیل زاده 
به خاطر درد کشاله ران!

کتور گفت: هنوز کار تمام نشده و با  کاپیتان تیم فوتبال ترا
تمام تمرکز پیش می رویم. شجاع خلیل زاده در گفت وگو با رسانه 
، در خصوص شرایط تیم، اظهار داشت:  کتور رسمی باشگاه ترا
خوشبختانه پیروزی بزرگی در اهواز مقابل تیم خوب فولاد 
کسب کردیم و یک قدم دیگر به هدفمان نزدیک تر شدیم. البته 
هنوز اتفاق خاصی رخ نداده و باید با تمام توان در سه بازی باقی 
کتور در  مانده حضور یابیم. وی با قدردانی از حضور طرفداران ترا
کتوری ها امسال حمایت فوق العاده ای از ما  اهواز، ادامه داد: ترا
داشتند چه در داخل خانه و چه خارج از خانه، بدون توجه به 
حواشی تیم را حمایت کردند. روز گذشته نیز بیش از هزار کیلومتر 
در این گرما طی کرده و خودشان را به اهواز رسانده بودند. وی 
درباره اتفاقات بازی با چادرملو، بیان کرد: شرایط آن بازی اصلاً 
عادی نبود. اتفاقات خارج از زمین بر بازی سایه انداخته بود. 
من از بازی با استقلال مصدومیتی داشتم که در این دیدار هم 
گر از کار من سوء برداشتی شده و  تشدید شده بود. به هر حال ا
باعث ناراحتی و آزرده خاطر شدن هواداران و مردم شریف یزد 

شده ام. از همه آنها عذرخواهی می کنم

حمایت اشمایکل از هموطنش در یونایتد
 پیتر اشمایکل همچنان راسموس هویلوند را بهترین گزینه 
برای خط حمله یونایتد می داند. راسموس هویلند در این 
فصل برای رسیدن به فرم ایده آل در منچستر یونایتد تقلا کرده 
است اما هموطنش قاطعانه معتقد است که این مهاجم توانایی 
تغییر اوضاع را دارد. پیتر اشمایکل، اسطوره منچستر یونایتد، از 
هویلند حمایت و عنوان کرد این مهاجم دانمارکی هم استعداد و 
هم ذهنیت لازم برای غلبه بر وضعیت فعلی اش را دارد. اشمایکل 
در حالی که یونایتد برای بازی فردا یکشنبه مقابل بورنموث 
آماده می شود، به خبرگزاری PA گفت: هویلند بسیار با استعداد 
است. او مثل هر بازیکنی در یونایتد اعتماد به نفس ندارد. وقتی 
در بازی ها پیروز نمی شوید، سطح اعتماد به نفس تان پایین 
می آید و شرایط دشوار می شود. او ذهنیت بسیار قوی دارد و از 

این شرایط عبور خواهد کرد. مهاجم 
همیشه به حمایت هم تیمی هایش 
نیاز دارد. یونایتد الان مشکل دارد و 
شرایط خوبی در خط حمله ندارد. 
متاسفانه تیم خوب بازی نمی کند 

ولی  دارد  مشکل  گلزنی  در  و 
خاطر  به  فقط  مشکل  این 

مهاجمان نیست. 

  اردبیل - مراسم تودیع و معارفه مدیرعامل شرکت گاز 
استان اردبیل با حضور مسئولان استانی و کشوری برگزار شد. 
به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان اردبیل، مراسم 
تکریم و معارفه مدیر عامل شرکت گاز استان اردبیل با حضور 
مهندس صیدالی مدیر هماهنگی امور گاز رسانی شرکت ملی 
گاز ایران، دکتر سبحانی معاون محترم امور هماهنگی عمرانی 
استانداری اردبیل، دکتر فیروز خدایی مدیر عامل شرکت گاز 
استان آذربایجان شرقی، روسای محترم خطوط لوله یارد و 
تقویت فشار اردبیل و مدیران دستگاه های اجرایی استان و 
اصحاب قلم و رسانه و نمایندگان خبرگزاری های استان اردبیل 
و جمع کثیری از کارکنان در سالن اجتماعات این شرکت 
برگزار شد. در این مراسم میرسعید سیدمتین، مدیر عامل 
اسبق این شرکت ضمن عرض خیرمقدم برای کلیه مهمانان 
و مدعوین و با آرزوی سلامتی و طول عمر مقام معظم رهبری، 
گزارش عملکرد شرکت گاز استان را در طول دوران تصدی 
خویش ارایه کرد و گفت: بحمدا... و با کمک کلیه همکاران 
و تلاشگران صنعت گاز و با همراهی کلیه مسئولین و مدیران 
کشوری و استانی در عرصه توسعه زیرساخت های گازرسانی 
استان گام های مهمی برداشته شده است.  وی آمارهای 
موجود در شاخص های مختلف عملکردی را رضایت بخش 

عنوان کرد و با اشاره به پیشرفت های چشمگیر در توسعه 
زیرساخت های گازرسانی استان این مهم را در رونق تولید و 
اقتصاد استان بسیار تاثیرگذار برشمرد و افزود: خط دوم انتقال 
گاز استان و افزایش دوبرابری حجم ورودی گاز به این استان 
جزو دستاوردهای مهم شرکت گاز استان اردبیل است. معرفت 
خدابنده، سرپرست جدید شرکت گاز استان اردبیل ضمن 
خوش آمدگویی به کلیه مدعوین شرکت کننده در این مراسم، 
فرصت خدمت را مغتنم شمرد و افزود: »نگاه برنامه محور را 
در گاز اردبیل دنبال خواهم کرد و به دور از هرگونه حاشیه و 
با توجه به فعالیت های ارزنده این شرکت، مسیر توسعه روز 
افزون این شرکت را به نحو احسن ادامه داده و با نگرش توسعه 
زیرساخت ها و با بهره گیری از تکنولوژی های روز دنیا امیدوارم 
بتوانم خدمتگزار لایقی بر مردم شریف استان باشم.«در ادامه 
این مراسم هوشنگ صیدالی مدیر هماهنگی امورگازرسانی 
شرکت ملی گاز ایران ضمن تقدیر از زحمات مجموعه شرکت 
گاز استان اردبیل، توفیق خدمتگزاری به مردم را هدیه ای از 
جانب خداوند عنوان کرد و گفت: خدمت به مردم مسئولیتی 
بسیار سنگین است که ان شاءا... آقای خدابنده با همکاری 
همه کلیه پرسنل خدوم و زحمت کش شرکت گاز استان 
اردبیل از عهده این وظیفه مهم سربلند بیرون خواهد آمد. 

مدیر هماهنگی امورگازرسانی شرکت ملی گاز ایران گفت: در 
حال حاضر روزانه ۸۷۰ میلیون مترمکعب گاز در میادین گازی 
کشور تولید می شود و باتوجه به پتانسیل ها و ظرفیت های 
موجود این میزان می تواند تا دوبرابر افزایش یابد و مصرف 
نیز نیازمند مدیریت بهینه است. صیدالی به شرایط دشوار 
سال گذشته در مدیریت ذخایر گازوئیل در آبان ماه به دلیل 
حداقل ترین میزان ذخیره اشاره کرد و گفت: در شروع فصل 
سرما سال گذشته میزان ذخایر گازوئیل کمتر از یک میلیون 
لیتر بود و این مسئله، منجر به سختی کار در زمستان شد 
و نیمی از این ذخیره گازوئیل به واسطه مقاومت در مقابل 
مازوت سوزی، در نیروگاه ها مصرف شد و ما فقط با ۵۰۰ هزار 
لیتر ذخیره گازوئیل، از زمستان سرد گذر کردیم. همچنین 
در این مراسم دکترسبحانی معاون امور هماهنگی عمرانی 
استانداری اردبیل، ضمن خیر مقدم به کلیه حضار، خدمات 
شرکت گاز استان اردبیل را در سطح استان قابل قبول برشمرد 
و افزود: امید است با برنامه ریزی های انجام شده بیش از 
گذشته در ارایه خدمات با کیفیت برای مردم شریف استان 
پیش قدم بوده و در توسعه زیرساختهای گازرسانی به صنایع 
و تحقق شعار سال نیز گامهای موثری برداشته شود. در پایان 
این مراسم از زحمات »میرسعید سیدمتین« مدیرعامل 
سابق شرکت گاز استان اردبیل تقدیر و با قرائت حکم »معرفت 
خدابنده” به عنوان سرپرست جدید شرکت گاز استان اردبیل 

معرفی شد. 

تودیع و معارفه مدیرعامل شرکت گاز اردبیل

شــهرستان
 

 
گــــزارش

بهره برداری از ۲ پروژه پتروپالایشی
پخش  و  پالایش  ملی  شرکت  مدیرعامل   - کنگان    
پروژه  دو  از  برداری  بهره  از  ایران  نفتی  فرآورده های 
پتروپالایشی در آینده ای نزدیک خبر داد.محمد صادق 
عظیمی فر در حاشیه بازدید از دو پروژه پالایشی پیشگامان 
سیراف و آدیش جنوبی گفت: پتروپالایشگاه پیشگامان 
کنون بیش از ۶۲ درصد پیشرفت فیزیکی داشته  سیراف تا
و پیش بینی می شود فاز نخست این پروژه تا نیمه اول 
سال آینده به بهره برداری برسد. وی پیشرفت فیزیکی طرح 
احداث پالایشگاه آدیش جنوبی را ۹۳ درصد عنوان کرد و ابراز 
داشت: انتظار داریم این طرح در نیمه نخست سال جاری 
به بهره برداری برسد. عظیمی فر با اشاره به نشست خود 
با مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس، مدیران منطقه، 
مجریان طرح ها و سهامداران گفت: در این نشست موانع 
کثر آن ها تأمین منابع مالی بود، مورد بررسی  موجود که ا
قرار گرفته و مقرر شد با اتخاذ تصمیمات لازم، روند اجرای 
پروژه ها تسریع شده و موانع موجود نیز در کوتاه ترین زمان 
ممکن برطرف شود. وی یکی از مزایای مهم پالایشگاه 
پیشگامان را احداث همزمانِ واحد آروماتیک با هدف 
تولید فرآورده های پتروشیمی عنوان کرد. عظیمی فر ابراز 
امیدواری کرد با هم افزایی ایجاد شده بین دولت و بخش 
خصوصی، بتوان در سال »سرمایه گذاری برای تولید« گامی 
مؤثر در مسیر توسعه صنعت پالایش کشور برداشته شود. 
مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی 
ایران همچنین ظرفیت پروژه پالایشی آدیش جنوبی را 
۶۰ هزار بشکه در روز عنوان کرد و گفت: هدف  گذاری ما 
بهره برداری از آن تا پایان تابستان امسال است. وی در مورد 
زمان بهره برداری از  پالایشگاه پیشگامان سیراف نیز  گفت: 
تلاش داریم با استفاده از سرمایه گذاری بخش خصوصی، 

این پروژه را تا پایان سال ۱۴۰۴ به نتیجه برسانیم.

 ارزیابی عملکرد شرکت 
توزیع نیروی برق اردبیل 

  اردبیل - ارزیابی دو روزه عملکرد شرکت توزیع نیروی 
برق استان اردبیل در حوزه های مهندسی، بهره برداری و 
مدیریت دارایی های فیزیکی، عصر امروز سوم اردیبهشت ماه 
با برگزاری آیین اختتامیه به کار خود پایان داد.به گزارش 
روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان اردبیل، این 
ارزیابی با حضور ارزیابان متخصص اعزامی از سوی شرکت 
توانیر در حوزه های مهندسی و بهره برداری و مدیریت دارایی  
انجام شد و عملکرد ستاد و واحدهای مختلف شرکت بر 
اساس چک لیست های تخصصی مورد بررسی قرار گرفت.در 
آیین اختتامیه که با حضور ارزیابان توانیر، معاونین وتعدادی 
از  مدیران و کارشناسان دفاتر شرکت توزیع نیروی برق 
استان برگزار شد، گزارش جامعی از نتایج ارزیابی ارائه شد. 
در این مراسم، اقدامات مؤثر و عملکرد قابل توجه شرکت در 

حوزه های مختلف مورد تقدیر قرار گرفت.

مدیرکل راه و شهرسازی استان: 

 سامانه پایش مصالح ساختمانی در استان فارس فعال شد
کوتــــاه

 فارس- مدیرکل راه و شهرسازی فارس گفت: برای نخستین 
، سامانه پایش تولید، توزیع و عرضه مصالح  کشور بار در 
ساختمانی تحت عنوان مدیریت الکترونیک زنجیر تامین 
ساخت و ساز )مازیس( در استان فارس فعال شد. ناصر رضایی با 
اعلام این خبر گفت: این سامانه هوشمند، یک پلتفرم پیشرفته 
برای مدیریت الکترونیک زنجیره تامین ساخت وساز است 
که جهت نظارت بر تولید، توزیع و مصرف مصالح استاندارد 
طراحی شده و برای نخستین بار در کشور در استان فارس 
راه اندازی شده است. وی ادامه داد: در گذشته به دلیل فراهم 
نبودن این زیرساخت، میزان تولید، نحوه مصرف و کیفیت 
ساخت بتن در استان قابل پایش نبود و دستگاه های متولی 
و ناظر هم امکان پایش و برنامه ریزی بر اساس داده های 
تحلیلی را نداشتند. رضایی اظهار کرد: فعالیت فاز نخست 
سامانه مازیس با تمرکز بر بتن آماده و خدمات آزمایشگاهی در 
استان فارس است و این این امکان را فراهم می کند که ما عملاً 
از لحظه تولید تا لحظه مصرف بتن، تمام اتفاقات را بتوانیم 
رصد کنیم. مدیرکل راه و شهرسازی فارس گفت: همچنین 
این نرم افزار کمک خواهد کرد که میزان و محل تولید، کیفیت 
تولید و میزان و محل مصرف بتن مشخص شود و مصرف کننده 
بتواند تولیدکننده های برتر را انتخاب کرده تا یک فضای رقابتی 
در راستای افزایش کیفیت تولید بتن داشته باشیم. رضایی 

افزود: در فاز نخست، این سامانه در یک فضای کاملاً تعریف 
شده و حضور در آن به شکل اختیاری خواهد بود و پس از طی 
مرحله آزمایشی و با رفع مشکلات احتمالی، ثبت اطلاعات تمام 
دستگاه ها، تولیدکنندگان، توزیع کنندگان و مصرف کنندگان در 
 ، سامانه اجباری خواهد بود. وی ادامه داد: در سامانه مذکور
تمام ذی نفعان صنعت ساختمان از جمله ادارات شامل راه 
و شهرسازی سازی، استاندارد، نظام مهندسی، شهرداری ها 
و پلیس راهور و همچنین تولیدکنندگان مصالح ساختمانی، 
ناظران، آزمایشگاه ها، سازندگان، مجریان و مصرف  کنندگان، 
گزارش های ویژه متناسب با  کارتابل اختصاصی با  دارای 

حوزه فعالیت خود هستند. رضایی اظهار کرد: تولیدکنندگان 
می توانند فرآیندهای تولید، فروش، ارسال و مدیریت داخلی 
را به  شکل برخط )آنلاین( مدیریت و پایش کنند و ادارات و 
ارگان های دولتی هم قادر خواهند بود نظارت های خود را در 
سطح کلان شهری، هوشمند و لحظه ای انجام دهند. مدیر کل 
راه و شهرسازی فارس اضافه کرد: برای مصرف کنندگان نیز در 
این سامانه امکان ارزیابی و امتیازدهی به خدمات واحدهای 
تولیدی فراهم شده است. رضایی گفت: سازمان های مرتبط 
می توانند از طریق تحلیل داده های این سامانه، برای کاهش 
هزینه ها، مدیریت هوشمند شهری، کاهش ترافیک، بهبود 
کیفیت مصالح و ارتقای استانداردهای ساخت وساز گام بردارند 
که که در نهایت به افزایش رضایت و ایمنی مصرف  کننده نهایی 
منجر می شود. وی ادامه داد: یکی از مهم ترین مزایای این 
سامانه، نقش مؤثر آن در مدیریت بحران، به ویژه در شرایط 
وقوع زلزله است که اهمیت استفاده از مصالح استاندارد و 
نظارت هوشمند را برجسته می کند. رضایی افزود: این ویژگی به 
خریداران امکان می دهد تا با بررسی شناسنامه فنی ساختمان، 
با اطمینان بیشتری تصمیم گیری کرده و خرید خود را انجام 
دهند. وی اظهار کرد: ادارات و نهادهای مسئول نیز می توانند 
، روش های سنتی را کنار گذاشته و  با بهره گیری از فناوری روز

فرآیندهای خود را به شکل برخط و هوشمند پیگیری کنند. 

ظهور توانمندی های استان اصفهان با 
میزبانی از رویدادهای بین المللی

استاندار  ویژه  دستیار  نیک آئین  مسعود  اصفهان-   
گردشگری و امور بین الملل پیش از برگزاری  اصفهان در 
آفریقا به میزبانی  اجلاس همکاری های مشترک ایران و 
اصفهان اظهار کرد: از بدو حضور مدیریت جدید در استان سه 
محور اصلی برای توسعه پایدار تعریف شد که یکی از اصلی ترین 
رویکردها بحث توسعه گردشگری است.  وی افزود: در این 
زمینه تنها گردشگری تاریخی و فرهنگی مدنظر نبوده و توسعه 
گونه های مختلف گردشگری در دستورکار است؛ گردشگری 
رویدادی، همایشی و سمیناری یکی از گونه های ویژه در 
این زمینه بوده و تلاش ما بر آن است تا بتوانیم اصفهان را در 
زمینه میزبانی از رویدادهای بین المللی به جایگاه اصلی آن 
برسانیم.  دستیار ویژه استاندار اصفهان در گردشگری و امور 
بین الملل ادامه داد: یکی از دستاوردهای ارزشمند اصفهان 
در اوایل سال جاری، انتخاب آن به عنوان میزبان کمیسیون 
منطقه ای شرق آسیا و اقیانوسیه سازمان جهانی گردشگری 
برای سال ۲۰۲۶ است که برای اولین بار رقم می خورد. وی با 
بیان اینکه میزهای گردشگری، هوش مصنوعی و انرژی های 
نوین با دستور و هدایت استاندار اصفهان فعال و در حال 
پیگیری موضوعات با همکاری بخش خصوصی است، گفت: 
میزبانی اصفهان از چند رویداد بین المللی حاصل تلاشی 
است که از سال گذشته و از ابتدای حضور استاندار با رایزنی 
توانمندی های  و  قابلیت ها  ظرفیت ها،  معرفی  و  فراوان 
استان رقم خورده و منجر به برگزاری چنین برنامه هایی در 
اردیبهشت امسال شده است.  نیک آئین افزود: به دنبال آن 
هستیم که با توسعه گردشگری، حوزه های مختلف از جمله 
کسب وکار را رونق بخشیده و در این راستا برگزاری چندین 
برنامه بین المللی را در دستورکار داریم؛ همچنین هفته های 
فرهنگی، هنری و گردشگری اصفهان در کشورهایی که از 
نمایندگان آنها میزبانی کردیم نیز در راستای توسعه و رونق 
گردشگری و صنایع دستی به طور مداوم برگزار خواهد شد. 
وی با اشاره به برگزاری رویداد ۱۰۰ توراپراتور در سال ۱۴۰۳ 
تصریح کرد: این برنامه رویدادی بی نظیر بود که با برنامه ریزی 
دقیق و مشارکت بخش های مختلف برگزار شد؛ در این 
رویداد اصفهان به شایستگی معرفی و توراپراتورها با حضور در 
شهرهای خود مقدمات حضور اولین گروه از هم میهنان خود 
را در اصفهان فراهم نمودند. دستیار ویژه استاندار اصفهان در 
گردشگری و امور بین الملل افزود: در این رویداد با برگزاری تور 
آشناسازی، ایران واقعی را برای توراپراتورها آشکار کردیم تا آن 
را از دریچه اخبار سیاسی نبینند و آنها نیز زمانی که ظرفیت ها 
و مهمان نوازی ایران را دیدند، به عنوان سفیران این کشور به 
معرفی آن پرداختند. وی با بیان اینکه یکی از مهم ترین اهداف 
رویدادهای بین  المللی شناسایی ظرفیت های موجود است، 
گفت: برگزاری کنفرانس ها بهانه ای است تا بتوان ظرفیت های 
موجود را معرفی کرد و هدف ما این است جریان برگزاری 
اجلاس آفریقا بسترهای تجاری، صنعتی، اقتصادی، فرهنگی 

و گردشگری اصفهان مطرح شود. 
 


